
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι το Υπουργείο έχει απαντήσει 
επανειλημμένως σε πλήθος ερωτήσεων και λοιπών μέσων κοινοβουλευτικού ελέγχου που 
αφορούν στο εν λόγω θέμα. Ενδεικτικά, σας παραπέμπω στα πρακτικά της ΞΒ/27-01-2025 
συνεδρίασης της Βουλής των Ελλήνων επί της υπ΄ αρ. 394/19-01-2025 επίκαιρης ερώτησης. 

 

 ΝΙΚΟΛΑΟΣ - ΓΕΩΡΓΙΟΣ Σ. ΔΕΝΔΙΑΣ 
 ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
  
  
  
  
 

 

  

 

ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

 e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κα Όλγα Γεροβασίλη 

Βουλευτή κ. Συμεών Κεδίκογλου 

Βουλευτή κ. Κώστα Μπάρκα 

Φ.900α/3695/19862 
Αθήνα, 10 Μαΐου 2025 

 

ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΕΘΑ 
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ΥΠΕΘΑ/ Γραφείο ΓΓ 
ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ 

 ΥΠΕΘΑ/ΔΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 
  

ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 
  

ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 3695/25-02-2025 της Βουλής των Ελλήνων 
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